_{ملف} **تعریفی**



COMPANY **PROFILE**



جزل المتحدة JAZAL UNITED



من نحن

تأسست شركة جزل المتحدة المحدودة (يوجيك) في عام ١٤٣٨ه على أيدي كفاءات سعودية لديها خبرة ٣٥عاماً في تنفيذ المشاريع الحكومية في مجال أعمال المقاولات والطرق والصناعة وأعمال النقل البري وتوريد مواد البناء والتشييد والبنية التحتية



ABOUT US

United Jazal Company Limited (UJC) was incorporated in 1438 H by a team of Saudi professionals who possess over 35 years of experience in providing efficient and high-quality land transportation services of goods and products across the Kingdom of Saudi Arabia at competitive prices.





ويضم أسطول الشركة مجموعة متكاملة من الشاحنات كالقلابات و السطحات و التوانك الحديثة ذات الموثوقية العالية في التشغيل. وتحرص الشركة على تحديث أسطولها بانتظام بأحدث المركبات من أجل توفير أفضل الخدمات لعملائها في القطاعين العام والخاص. ويوجد لديها فريق من الفنيين المدربين على أعلى مستوى للقيام بالصيانة الدورية للمركبات لضمان تشغيلها بشكل صحيح.



ABOUT US

The company's fleet comprises of a complete set of modern trucks, such as tippers, flatbeds, and tankers, with high operational reliability. The company is keen to regularly upgrade its fleet with the latest vehicles in order to provide the best services to its customers in the public and private sectors. It has a team of highly trained technicians to carry out regular maintenance of the vehicles to ensure smooth operation.



رؤيتنا

نسعى إلى أن نكون الشريك الموثوق به لعملائنا في مجال النقل في المملكة العربية السعودية، وأن نحقق الريادة في هذا القطاع عبر تقديم خدمات نقل متكاملة ذات جودة عالية لجميع العملاء بما في ذلك الجهات الحكومات والشركات والأفراد، وبما يتناسب مع مستهدفات رؤية المملكة 2030 في قطاع النقل اللوجستي .

رسالتنا

نلتزم بتقديم خدمات النقل البري للبضائع بمختلف أنواعها من جميع أنحاء المملكة ودول الخليج بكفاءة واحترافية وجودة عالية وبأسعار تنافسية، بما يتناسب مع متطلبات عملائنا من القطاعين العام والخاص.

جزل المتحدة المتحدة المتحدة المتحدة المتحددة المتحدد ا

VISION العالم ا

OUR VISION

We seek to be the trusted partners of our customers when it comes to transportation in KSA, and to establish leadership in this sector by offering high-quality integrated transportation services to all customers, including governmental agencies, companies, and individuals. Our vision comes in line with the objectives of the Kingdom's Vision 2030 in the transportation logistics sector.

OUR MISSION

We are committed to providing efficient, professional and high-quality land transportation of various types of goods from all parts of the Kingdom and Gulf area at competitive prices, and in a way that meets the requirements of our customers from public and private sectors.

 VISION قيل المحمدية

 2

 المحمدة العربية السعودية

 KINGDOM OF SAUDI ARABIA





الجودة

نلتزم بتقديم خدمات ومنتجات عالية الجودة تلبي احتياجات عملائنا.

الكفاءة نسعى دائمًا إلى تحسين خدماتنا وعملياتنا، وذلك من أجل توفير تجربة أفضل لعملائنا.



الدلتزام

نلتزم بتقديم خدماتنا بأمان وكفاءة وفي وقتها المحدد

الدحترام نحترم جميع عملائنا، ونحن ملتزمون بتوفير خدمة عملاء مميزة لهم.

الدحترافية نقدم جميع خدماتنا لكافة عملائنا بكل احترافية وإتقان.



OUR CORE VALUES

- **Quality** We are committed to providing high-end products and services that meet our customers' needs.
- **Efficiency** We always strive to improve our services and operations, to provide a better experience to our customers.
- **Commitment** We adhere to providing our services safely, efficiently and on time.
- **Respect** We respect all of our customers, and are committed to providing them with exquisite customer service
- **Professionalism** We offer all our customers professional and impeccable services.



خدماتنا

خدمات النقل البري

نقوم بنقل جميع ما يخص مواد البناء كالبحص وناتج الكسارات والرمل والطين و الدسمنت السائب .

نقل المعدات الثقيلة

ننقل المعدات الثقيلة إلى مواقع العمل، بما في ذلك الرافعات والجرارات والشاحنات.

نقل البضائع السائبة

ننقل البضائع السائبة، بما في ذلك المواد الغذائية والمواد الكيميائية والمواد الخام.

نقل المواد الإلكتروميكانيكية

نقوم بنقل كافة المواد الإلكتروميكانيكية.



OUR SERVICES

Land Transportation Services

We transport all construction materials, such as aggregates including, crushed stone, sand, clay, and bulk cement.

Transport of Heavy Equipment

We transport heavy equipment to work sites, including cranes, tractors, and trucks.

Transport of Bulk Cargo

We transport bulk cargo, including foodstuff, chemicals, and raw materials.

Transport of Electro Mechanicals

We transport all electromechanical materials.







- لدينا القدرة على تلبية احتياجاتكم من خلال أسطولنا المتكامل من الشاحنات والمركبات المتنوعة (القلابات والسطحات وغيرها) .
- لدينا كادر متميز من المحترفين ذوي الكفاءة العالية بخبرة تزيد عن 35 عامًا في مجال النقليات
 - 🔳 نستخدم أفضل التقنيات وأحدث المعدات والوسائل لإنجاز المشاريع
- يتوافر لدينا خدمة عملاء مميزة تعمل دائمًا على فهم احتياجات عملائنا وتجاوز توقعاتهم.
- صلى خبرتنا الواسعة التي مكنتنا من إنجاز أعمال النقل لدّلاف العملاء من شتى القطاعات في جميع أنحاء المملكة.
- ننهج سياسة أساسها السعر المناسب للأعمال المنفذة وللمنتجات الموردة، حتى نحافظ على سمعتنا الطيبة فصطحت السوق ونضمن ثقة عملائنا من القطاعين العام والخاص.





WHY US?



- We are capable of meeting your needs through our integrated fleet of trucks and vehicles (tipper trailer, flatbeds, etc..).
- We have highly qualified professionals with over 35 years of experience in the transportation field.
- We utilize the best technologies and latest equipment to complete projects.
- Our customer service team always works to understand our customers' needs and exceed their expectations
- Our extensive experience has enabled us to complete transportation work for thousands of clients from various sectors throughout the Kingdom.
- Our policy is based on putting a reasonable price for the work we carry out and the products we supply. This is done in order to maintain our good reputation in the market and ensure the trust of our customers from the public and private sectors.



من مشاریعنا



شركة سرايا الطاقة

عقدً لمدة عامٍّ لنقل كيابل الكهرباء والمحولات لمشروع الشركة السعودية للكهرباء سكيكو بالدمام

شركة عاتق الصاعدي وأولاده المحدودة

عقد لمدة عام لنقل مستلزمات محطات الصرف الصّحي من الدمام إلى الهفوف لدمانة الدحساء

شركة إشراقة المتطورة الطبيه

عقد لمدةً 6 أشهر لنقل المستلِّزمات طبيَّة من الرياض إلى جدة .

شركة عاتق الصاعدي وأولاده المحدودة

عقد لمدة عام لَّنقل مواد كسَّارة بيسكورس من الصّمان إلى الدمام لمشاريع وزارة النقل

مؤسسة محمد الهاجري

عقد لمدة عامين لنقل وتوريد البلك ومواد بناء .

شركة الشلوي العالمية للتجارة والمقاولات عقد لمدة 6 أشهر لنقل مواد البحص من الصمان إلى الصناعية الثانية الدمام

شركة عاتق الصاعدي وأولاده المحدودة عقد لمدة 6 أشهر لنقل أعمدة إنارة من الرياض الى الدمام لمشروع ام الساهك التابع

شركة عالم السواحل للمقاولات عقد مفتوح لنقل مواد كسارة من الصمان إلى مواقع مختلفه بالدمام

شركة سواعد الشرق للاستثمارات والتطوير العقاري والمقاولات عقد نقل وتوريد البلك

شركة الخريف لتقنية المياه والطاقة

عقد مفتوح لنقل مواد كسارة من الصمان إلى موقع مشروع شركة المياة الوطنيه بضاحية الدمام.

شركة ازميل للمقاولات

عقدٌ نقل وتُوريد البلك للجبيل لمشروع الهيئة الملكيه السكني



A one-year contract to transport electricity cables and transformers for the Saudi Electricity Company's project in Dammam.

Atiq Al-Saedi & Sons Company Limited

A one-year contract to transport sewage plant supplies from Dammam to Al-Hofuf, Alahsa Municipality.

Eshraga Advanced Medical Company

A 6-month contract to transport medical supplies from Riyadh to Jeddah.

Atiq Al-Saedi & Sons Company Limited

A one-year contract to transport Base Course Crusher materials from Al-Suman to Dammam for Ministry of Transport projects.

Mohammed Al Hajri Establishment

A two-year contract to transport and supply blocks and building materials.

Al-Shalawi International Co. for Trading and Contracting

A 6-month contract to transport aggregate materials from Al-Suman to the second industrial area, Dammam.

Ateq Al-Saedi & Sons Company Limited

A 6-month contract to transport lighting poles from Riyadh to Dammam for the Umm Al-Sahik project affiliated to Ministry of Transport.

Alam Al-Sahel Contracting Company

An open contract to transport crushing materials from Al-Suman to various locations in Dammam.

Sawaed Al Sharq Company for Investments, **Real Estate Development and Contracting**

Contract to supply and transport blocks.

Alkhorayef Water and Power Technologies Company

An open contract to transport crushing materials from Al-Suman to the National Water Company project site in the Dammam outskirts.

Azmeel Contracting Company

Contract to transport and supply blocks to Jubail for the Royal Commission Residential Project.

www.ujazal.com جزل المتحدة **JAZAL UNITED**





CONTACT US

للتواصل معنا

Address:

8856 Dammam 32273-3620

Phone:

0138120025

P.O. Box:

Postal Code: 32274

8396

Email:

info@ujazal.com

Website:

www.ujazal.com

العنوان: 8856 الدمام 3620-32273

0138120025

هاتف:

32274

الرمز البريدى:

8396

ص ب:

البريد الدلكتروني: info@ujazal.com www.ujazal.com

الموقع: